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ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

4ΗΣ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 

ΤΗΣ 09ης-02-2024 

 

ΠΑΡΟΥΣΙΕΣ 

 

Πρόεδρος: (κα Ιωάννα Γρίβα): Να ξεκινήσουμε. Να πάρουμε λίγο παρουσίες. 

Πρόεδρος: Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: Η κα Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Η κα Κουτουζή;  

κα Κουτουζή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κα Μακρή; 

κα Μακρή: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κ. Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Παρών 

Πρόεδρος: Ο κ. Μουτζουβής είναι ασθενής.  

Πρόεδρος: Ο κύριος Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κ. Ρούσσος;  

κ. Ρούσσος:: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κ. Δημητριάδης;   
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κ. Δημητριάδης: Παρών. 

Πρόεδρος: Η κα Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Παρούσα. 

Πρόεδρος: Ο κ. Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Παρών. 

Πρόεδρος: Ο κ. Παπαχρήστου απουσιάζει. 

Πρόεδρος: Η κα Ροή είναι εδώ. 

Πρόεδρος: Ο κ. Χαρακλάνης απουσιάζει προς το παρόν. 

Πρόεδρος: Επομένως υπάρχει απαρτία. Παρών είναι και ο Δήμαρχος. Να 

ξεκινήσουμε. Υπάρχουν ανακοινώσεις; 

Δήμαρχος (κ. Γεώργιος Κουτουζής):  Εγώ δεν έχω, αυτή τη στιγμή. 

 

ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΕΙΣ  

 

κ. Δημητριάδης: Ναι. Καταρχήν θα ήθελα να πω και αυτό που το είπαμε και πριν 

ξεκινήσει η συνεδρίαση, ότι να προσπαθήσετε να μην γίνονται τα συμβούλια εδώ και 

κυρίως να μην γίνονται πρωί... Ειδικά το δεύτερο προκύπτει και από τον κανονισμό, 

ότι μόνο κατ’ εξαίρεση μπορεί να γίνονται. Προφανώς δεν έχουμε θέμα που ήρθαμε 

δύο φορές ή εάν χρειαστεί να ξανάρθουμε κάποια φορά πρωινή ώρα. Ούτε έχουμε 

θέμα άμα συνεχίσετε και επιθυμείτε να κάνετε εδώ συμβούλια, αλλά να είναι 

απογευματινή ώρα, παρότι θεωρούμε ότι δεν είναι σωστό. Καλύτερα είναι να είμαστε 

στην αίθουσα. Απλώς θέλω να το καταγράψω. Ήδη μας είπατε ότι δεν είναι σκοπός 

μας να συνεχίζετε να γίνετε αυτό, οπότε είμαστε ευχαριστημένοι με την απάντηση αυτή 

και θεωρώ ότι αφού το λέτε έτσι θα γίνει κιόλας.  

Δεύτερον, ήταν το θέμα στο προηγούμενο συμβούλιο, με τον ορισμό των 

εκπροσώπων στις προγραμματικές συμβάσεις, εκεί λοιπόν που εγώ ρώτησα του 

Λιμενικού Ταμείου με το Δήμο για την υποστήριξη των μελετών ... 

Πρόεδρος: Προσήλθε και ο κύριος Χαρακλάνης. 
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κ. Δημητριάδης: ... Ήταν πράγματι τριμερής, άρα, ορθός πρέπει να οριστεί από τον 

Δήμο εκπρόσωπος, ωστόσο το πρόβλημα που διαπίστωσα ψάχνοντας το θέμα είναι 

ότι η αρμοδιότητα ορισμού όλων των εκπροσώπων του Δήμου στις επιτροπές αυτές 

ανήκουν στη Δημοτική Επιτροπή και όχι στο Δημοτικό Συμβούλιο. Δηλαδή κακώς ήρθε 

στο Δημοτικό Συμβούλιο. 

Πρόεδρος: Νομίζω είναι εξαίρεση του νόμου για τις .... 

κ. Δημητριάδης: Εγώ δεν βρήκα εξαίρεση. Βρήκα το νόμο, τη διάταξη τώρα δεν θα 

στην πω... 

Πρόεδρος: Ήτανε και επιθυμία του Δικτύου να μπει και από Δημοτικό Συμβούλιο... 

κ. Δημητριάδης: Θα σας πω τώρα για αυτό... Υποθέτω ότι σας έστειλαν κάποια 

εισήγηση, αλλά μπορεί να ήταν λάθος. Γιατί συνέβαινε, αυτό μπορεί να συμβεί. 

Δηλαδή, με το  άρθρο 9, του νόμου 5056 του ‘23.  

Πρόεδρος: ... άρθρο 9, του νόμου 5056 του ’23, ναι. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, έχει τροποποιηθεί η προηγούμενη διάταξη όπως ίσχυε μέχρι 

εκείνη τη στιγμή και πλέον λέει το καινούργιο άρθρο ότι η Δημοτική Επιτροπή, μεταξύ 

άλλων αρμοδιοτήτων, είναι και αρμόδια για την έγκριση των όρων και της σύναψης 

κάθε είδους προγραμματικών συμβάσεων του άρθρου 12 του νόμου 4412. Συνεπώς 

εκεί υπάγεται και η αρμοδιότητα τοποθέτησης μελών στην κοινή επιτροπή 

παρακολούθησης. Εγώ έτσι το βλέπω. Και επειδή στην εισήγησή σας δεν υπήρχε 

καμιά αναφορά σε άλλη διάταξη, για να δω μήπως είναι κάποια άλλη που δεν την 

βρίσκω. 

Πρόεδρος:  Θα το κοιτάξω. 

κ. Δημητριάδης: Δείτε το κι εάν είναι έτσι όπως το λέω πρέπει να ανακληθεί η 

απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου και το θέμα να έρθει στην Δημοτική Επιτροπή. 

Πρόεδρος: Νομίζω ότι κάπου είχαμε δει μία εξαίρεση αλλά θα το κοιτάξω πάλι και θα 

σας ενημερώσω. 

κ. Δημητριάδης: Δείτε το. Ναι αλλά άμα την βλέπετε την εξαίρεση ας το γράφει η 

εισήγηση για να μην υπάρχει καμία αμφιβολία, γιατί .... Η αλήθεια είναι ότι κι εγώ μετά 

που το κοίταξα... πως ήρθα στο Συμβούλιο και είπα ότι υπερψηφίζω ένα θέμα που δεν 

φαινόντουσαν οι διατάξεις του νόμου. Οπότε.... 
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Πρόεδρος: Υπήρχε στην εισήγηση...  

κ. Δημητριάδης: Δεν υπήρχε … 

Πρόεδρος: Ήταν ο 38... τώρα δεν το έχω μαζί μου... 

κ. Δημητριάδης: Η αρμοδιότητα του οργάνου δεν υπήρχε.  

Πρόεδρος: Ωραία, θα το κοιτάξουμε πάλι. Υπάρχουνε άλλα ….; 

κ. Δημητριάδης: Όχι αυτό είναι. 

 κα Καραμάνη:  Μία ερώτηση. Εάν ξέρετε κάτι για τις βάρκες. 

κα Καραμάνη:  Θέλω να κάνω μία ερώτηση. Εάν ξέρετε κάτι για τις βάρκες. Τί ισχύει 

για τις βάρκες; έχουμε βάρκα το βράδυ ή δεν έχουμε; Γιατί φημολογείται ότι έχουμε 

κάθε βράδυ, ενώ δεν έχουμε. Εάν έχετε μιλήσει με τους βαρκάρηδες; Απλώς μία 

ενημέρωση. 

Δήμαρχος: Ναι. Δεν μπορούσαμε να κάνουμε καμία κίνηση γιατί σήμερα ψηφίζεται η 

αναμόρφωση του προϋπολογισμού για να βάλουμε βάρκα, να πληρώσουμε αυτό που 

θέλουνε, για να μπούνε κάθε βράδυ. Είχε βγάλει μια απόφαση ο Λιμενάρχης από 

8/1 έως 8, εχθές, δευτέρου, Παρασκευή και Σάββατο να έχει όλο το βράδυ. Του έκαναν 

αίτημα οι λεμβούχοι ότι δεν υπάρχει κίνηση, έβαλε άνθρωπο και μετρούσε την 

Παρασκευή και το Σάββατο και λόγω μειωμένης κίνησης πήρε μια νέα απόφαση εχθές, 

για μέχρι 8 Φεβρουαρίου, ότι την Παρασκευή θα έχει μέχρι τις 1:30 και το Σάββατο 

μέχρι τις 3:00. Δηλαδή θα μένει δύο ώρες το Σάββατο χωρίς βάρκα, 3:00 με 5:00. 

Τώρα, τις επόμενες ημέρες βέβαια εμείς θα τους καλέσουμε εδώ να συζητήσουμε 

ποιος θα αναλάβει την ολονύχτια και θα λυθεί αυτό το θέμα. 

κα Καραμάνη:  Δηλαδή θα την έχουμε όλη τη νύχτα; 

Δήμαρχος: Ναι. 

κα Καραμάνη:  Γιατί τώρα δεν το ξέρει ο κόσμος και ρωτάνε εμένα. Με παίρνουν 

τηλέφωνο και με ρωτάνε. 

κ. Δημητριάδης: Καλά μην νομίζεις ότι θα είναι και όλη τη νύχτα. Δηλαδή πρόθεση 

σας είναι να έχουμε .... Αλλά αν είναι να σας αντιμετωπίζουνε όπως κι εμάς ... που 

έλεγαν "ναι"...... 
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…….. 

Μιλούν πολλοί μαζί και δεν είναι δυνατόν να γίνει απομαγνητοφώνηση. 

……. 

Πρόεδρος: Ένας - ένας να μιλάει παρακαλώ …. 

κα Καραμάνη:  Επαναλαμβάνω, θέλουμε μία ενημέρωση διότι δεν το ξέρουν  και 

νομίζουν ότι υπάρχει όλη νύχτα βάρκα, έτσι φημολογείται, ενώ δεν υπάρχει. 

Δήμαρχος: Ναι. 

Πρόεδρος: Ωραία, θεωρώ ότι μετά τη συνάντηση μας θα υπάρχει κάποια 

ενημέρωση… 

κ. Δημητριάδης: Εάν μπορώ να ρωτήσω κάτι για αυτό το θέμα. Ωραία η πρόθεση του 

Δήμου είναι και πολύ σωστά, να αναθέσει σε  λεμβούχο. Τώρα ο λεμβούχος ή το 

σωματείο ή γενικώς ο κάθε ένας από αυτούς μπορεί να μην δεχτεί. Εκεί δεν είναι στο 

χέρι του Δήμου. Εγώ τα είδα εννέα χρόνια και θα τα δείτε οσονούπω και εσείς ότι έτσι 

είναι τα πράγματα. Δεν είναι στο χέρι του Δήμου να επιβάλει σε κανέναν να αναλάβει, 

όσα λεφτά και αν δίνετε. Και επίσης δεν θα είναι στο χέρι σας να δώσετε όσα λεφτά θα 

ζητήσουνε, γιατί θα εμφανιστεί ο κύριος Μαρινάκης και θα πει όπα. 

Πρόεδρος: Καλά ας φτάσουμε σε αυτό το σημείο... 

κ. Δημητριάδης:  ... Δεν είναι νόμιμη διάθεση ενός ποσού … ξέρω εγώ... πάνω από 

τόσο, γιατί δεν είναι εύλογο..., τέλος πάντων. Αυτό που είναι στο χέρι σας πάντως και 

αυτό θέλω να ρωτήσω, εάν το έχετε κάνει, είναι να ζητήσετε από τον Λιμενάρχη, 

εγγράφως, όπως το έκανα εγώ 9 χρόνια και ο Λιμενάρχης πάλι έλεγε όχι, αλλά εμείς 

τουλάχιστον το κάναμε, να τους επιβάλλει υποχρεωτικά δρομολόγια.  Γιατί αυτό είναι 

ο μοναδικός μοχλός πίεσης. Για να μπορείτε μετά να κάνετε σοβαρό διάλογο μαζί τους. 

Και μάλιστα κύριε  Κουτουζή 7 χρόνια ζούσαμε μαζί το θέατρο του παραλόγου αυτό. 

Γιατί ερχόντουσαν εδώ οι λεμβούχοι και δεν μπορούσαμε να συνεννοηθούμε. Όταν 

όμως έχεις, ένα, μία απειλή ή μία αβεβαιότητα… Δηλαδή να πεις στο Λιμενάρχη κάντο 

... Κάντο έστω για ένα ή δυο μήνες να μαζευτούν. Να καταλάβουν ότι δεν τους παίρνει 

να αδιαφορούν για το θέμα ή να μας εμπαίζουν, όχι όλοι, δεν λέω ότι μας εμπαίζουν 

όλοι.  

Πρόεδρος:  Ωραία.  



11 
 

κ. Δημητριάδης: Άρα, το να βγάλει ο Λιμενάρχης μία απόφαση, που έχει αρμοδιότητα 

... ότι εγώ σας βάζω με το ζόρι, χωρίς αντίτιμο, χωρίς πληρωμή από το 

Δήμο υποχρεωτικά δρομολόγια. Κόψτε το λαιμό σας να βρείτε στο σωματείο ποιος θα 

είναι κάθε βράδυ. Αυτό θα ήτανε μία μορφή πίεσης. Και η ερώτηση είναι λοιπόν εάν 

αυτό το ζητάτε. Το ζητάτε; Συνεχίζει να το ζητάει ο Δήμος αυτό και επί των ημερών σας 

ή θα το ζητήσετε; 

Δήμαρχος: Ο Δήμος συνεχίζει να το ζητάει. Έχουμε κάνει συνάντηση και συζητήσεις. 

Ήδη έχει διαμορφωθεί ένα πλαίσιο το οποίο ας πούμε δεν είναι 12, Παρασκευή και 

Σάββατο βλέπετε είναι ολονύκτιο ή τώρα είναι μέχρι τις 3:00. Πάνω σε αυτό το πλαίσιο 

θα το φτιάξουμε. 

κ. Δημητριάδης: Εγγράφως το ζητάτε όμως; 

Δήμαρχος: Εγγράφως ακόμη όχι. 

κ. Δημητριάδης: Αλλά είναι στις προθέσεις σας ή δεν είναι; Αυτό ρωτάω. 

Δήμαρχος: Τώρα θα σας πω τι θα κάνω μετά από μία βδομάδα; Ανάλογα με τις 

συζητήσεις που θα κάνω... Μπορεί να κατέβουν με ένα ποσό που μπορεί να το 

πληρώσει ο Δήμος. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία. Πάντως μέχρι στιγμής δεν έχετε ζητήσει εγγράφως από το 

Λιμεναρχείο να επιβάλλει... 

Δήμαρχος: Εγγράφως ακόμα όχι. 

κ. Δημητριάδης: Μάλιστα. 

Πρόεδρος: Προχωράμε στα θέματα.  

κα Καραμάνη:  Το Σάββατο μέχρι τις 03:00. Μιάμιση μέχρι την Παρασκευή. Όλες τις 

άλλες ημέρες τίποτα; Μέχρι τις 12:00; 

Δήμαρχος: Μέχρι τις 12:00. Ναι. 

Πρόεδρος: Προς το παρόν.  

κα Καραμάνη:  Ναι αυτό να το ανακοινώσουμε γιατί δεν ξέρει ο κόσμος και πολύ 

ρωτάνε. Με παίρνουν τηλέφωνο. 
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κ. Δημητριάδης: Και δεν ξέρω εάν αυτό στην ιστοσελίδα του Δήμου, αυτό είναι 

γραμμένο. Και εμείς τα γράφαμε ότι ισχύει από το σωματείο να ξέρει ο κόσμος... να 

μπαίνει στο poros.gr. 

Πρόεδρος: … Νομίζω είναι γραμμένο ότι κάθε βράδυ έχει μία βάρκα. 

Πρόεδρος: Ωραία ας προχωρήσουμε στα θέματα. 

Δήμαρχος: Πάντως εμείς δεν έχουμε πει ότι έχουμε βάρκα. Πώς το λέει ο κόσμος; 

κα Καραμάνη:  Έτσι φημολογείται, έτσι φημολογείται…  

Δήμαρχος: Δεν φέρουμε εμείς ευθύνη για το τί φημολογείται. 

κ. Δημητριάδης: Γιατί έχετε πει όμως, έχετε πει ότι έχει.  

κα Καραμάνη:  Δεν είπα ότι έχετε ευθύνη. «Φημολογείται» είπα. 

Πρόεδρος: Ένας – ένας. 

Δήμαρχος: ... Υπάρχει ένας καθεστώς χρόνια. Εμείς τι να πούμε ότι υπάρχει το ίδιο 

καθεστώς; 

κα Καραμάνη:  Είπα «φημολογείται», οπότε μπορείτε με μία ανακοίνωση ... να μην 

φημολογείται 

Δήμαρχος: Δεν απαντάμε στις φημολογίες... 

κ. Δημητριάδης: Σήμερα δε μας ενημερώνεται... 

Δήμαρχος: Ακούγονται πολλά στον Πόρο... 

…... 

Μιλούν πολλοί μαζί εκτός μικροφώνου και δεν είναι δυνατόν να 

απομαγνητοφωνηθούν. 

…… 

Πρόεδρος: Ωραία, επομένως θα προχωρήσουμε. Θα προχωρήσουμε τις διαδικασίες, 

σας παρακαλώ ... Θα προχωρήσουμε τις διαδικασίες. Λοιπόν,  θα μπούμε στα θέματα. 

κ. Δημητριάδης: Να μας ενημερώνετε απλώς είτε με το ένα είτε με το άλλο... 
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κα Καραμάνη:  Αυτό είπα κι εγώ, δεν ρίχνω καμία ευθύνη. 

 

ΘΕΜΑ 1Ο: ΚΑΘΟΡΙΣΜΟΣ ΤΕΛΩΝ ΙΔΡΥΣΗΣ, ΑΠΟΧΕΤΕΥΣΗΣ ΚΑΙ 

ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΛΟΓΙΚΟΥ ΤΕΛΟΥΣ ΓΙΑ ΤΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟ ΕΤΟΣ 

2024. 
 

Πρόεδρος: Πρώτο θέμα για σήμερα είναι ο καθορισμός τελών ίδρυσης, αποχέτευσης 

και περιβαλλοντολογικού τέλους για το  2024. Το θέμα είχε έρθει πριν στην Δημοτική 

Επιτροπή, όπου θεωρώ, νομίζω πέρασε ομόφωνα. 

Δήμαρχος: Ναι είναι επανάληψη μίας απόφασης η οποία είχε γυρίσει πίσω από την 

Αποκεντρωμένη. Υπάρχει διόρθωση από την οικονομική υπηρεσία και εισήγηση και 

ψηφίστηκε ομόφωνα από την Δημοτική Επιτροπή και προτείνουμε να ψηφιστεί και από 

το Δημοτικό Συμβούλιο.  

κ. Λίτσας: Θέλω να κάνω μία παρέμβαση. Είχα πει ότι έκανα λάθος και ότι είχαμε 

προτείνει σύμφωνα με αυτό που σας είπα και αναγκαστικά δεν θα το ψηφίσω όπως 

είπαμε νωρίτερα για να δικαιολογήσω ότι έπρεπε εκ νέου έτσι όπως το έχουμε 

μελετήσει με τον Δημητριάδη και το οικονομικό τμήμα, τα 10 σημεία. Θέλαμε εμείς και 

τα 26. Εκεί ήταν η ένσταση μου και εκεί μπερδεύτηκα με την παρέμβαση του κυρίου 

Μαρινάκη. Οπότε  για να αιτιολογήσω ότι δεν θα ψηφίσω εγώ ... 

Δήμαρχος: Το έχω συζητήσει με τον κύριο Μαρινάκη 10  ημέρες. Έχει ρωτήσει την 

εταιρεία, τον Καραγιλάνη, έχει πάρει το Υπουργείο. Είπε να πάρουμε μία νέα 

απόφαση, την πήραμε τη νέα απόφαση. Τώρα ξανά επανερχόμαστε μετά την 

Δημοτική. Να φωνάξουμε και τον κύριο Μαρινάκη να μας το εξηγήσει. 

Πρόεδρος: Απλά ... 

κ. Δημητριάδης: Εμείς δεν θέλουμε να τον φωνάξουμε, δεν θέλουμε εμείς, αν θέλετε 

να το φωνάξετε ... 

Πρόεδρος: Απλά να κάνω μία παρένθεση. Από ότι έχω καταλάβει είναι η ίδια ακριβώς 

απόφαση που είχε παρθεί στη δική σας θητεία. Η ένσταση της Αποκεντρωμένης, η 

μόνη ένταση της Αποκεντρωμένης, είναι να αλλάξει η λέξη «πάγιο»... 

Δήμαρχος: Το ξέρουνε, το ξέρουνε… Τόσα χρόνια περνιότανε με την λέξη, πάει με τη 

λέξη «πάγιο».  Τώρα ρωτήσαμε τον Καραγιλάνη και ο Καραγιλάνης, η εταιρεία 
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υποστήριξης των Δήμων, επειδή η Αποκεντρωμένη προφανώς έχει κάνει και σε 

άλλους Δήμους. Είπε βάλτε ... πως το λέμε ....  

κ. Δημητριάδης: Αλλάζετε την έκφραση ... 

Δήμαρχος: «Ελάχιστο κόστος λειτουργίας».  

Πρόεδρος: Αυτή είναι η μόνη αλλαγή. 

Δήμαρχος: Αυτή είναι η μόνη αλλαγή.  

κ. Δημητριάδης: Δεν διαφωνούμε επί της ουσίας. 

κ. Δημητριάδης: Να μου δώσετε το λόγο; ... 

Δήμαρχος: Και στα 10 σημεία γράφεται το ίδιο πράγμα ... 

κ. Δημητριάδης: Προφανώς.  

Δήμαρχος: Και μας είπαν ότι ... 

κ. Δημητριάδης: Επί της ουσίας δεν υπάρχει αντίρρηση. Επί της διαδικασίας … αν 

κύριος Μαρινάκης … το είχε εισηγηθεί έτσι και η εταιρεία Καραγιλάνης έχουν κάνει 

λάθος. Γιατί η απόφαση... 

Πρόεδρος: 16/11 είναι.  

κ. Δημητριάδης: Απόφαση είχε αριθμό 163, όχι συγγνώμη, 122 16/11/23 και είχε 36 

σημεία με διαφορετικά τέλη ανά κλίμακα και ανά κατηγορία τελών. Τριάντα έξι (36) 

σημεία. Αυτή απόφαση ισχύει ακόμα. Η Αποκεντρωμένη  την  ακύρωσε εν μέρει γιατί 

το γράφει… 

Πρόεδρος: Μερικώς. 

κ. Δημητριάδης: Ναι μερικώς και ακυρώνει μόνο τα 10 σημεία που είχε τη λέξη 

«πάγια» κατανάλωση. Και τα ακυρώνει για το λόγο ακριβώς που λέει ο κύριος κ. 

Κουτουζής... Δηλαδή χρειάζεται μία άλλη φρασεολογία. Δηλαδή... 

Πρόεδρος: Η ένσταση σας ποια είναι; Δεν καταλαβαίνω. Γιατί δεν ήμουνα στην 

οικονομική … 

κ. Δημητριάδης: Ακούστε λοιπόν η απόφαση 122 στα υπόλοιπα 26 σημεία  ισχύει. 

Εμείς λοιπόν εδώ πήραμε μία εισήγηση η οποία υπογράφηκε μάλιστα από το τμήμα 
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ύδρευσης το οποίο δεν έχει καμία σχέση αυτή τη φορά. Εδώ λοιπόν πρέπει να 

συμμορφωθούμε με την απόφαση που έχει έρθει από την Αποκεντρωμένη Διοίκηση 

στις 13 Δεκεμβρίου που επί των ημερών μου, την έχω δει αυτήν την απόφαση και είπα 

τότε με το Μανώλη τον Μαρινάκη… 

Πρόεδρος: Δηλαδή  η ένσταση στη δική μας απόφαση ήτανε τα 10 και όχι τα 26; 

κ. Δημητριάδης:  Ισχύει ακόμα η παλιά και αυτό που έπρεπε να κάνει τώρα ο Δήμος 

ήτανε να τροποποιήσει την παλιά αλλάζοντας μόνο τα 10 σημεία. Γιατί τα άλλα 26 

ισχύουν. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

κ. Δημητριάδης:  Ή να ακυρώσει τελείως, ή να ανακαλέσει την παλιά, και αφού δεν 

υπάρχει καμία  παλιά, φτου και από την αρχή,  να πάρουμε μία καινούργια. Εδώ λοιπόν 

έρχεται μία εισήγηση που αποσιωπά τελείως όλο το ιστορικό, ότι υπάρχουν ήδη 

καθορισμένα τέλη σήμερα... 

Πρόεδρος: Εάν στη νέα απόφαση βάλουμε και τα 26 τα δικά σας και τα 10 τα 

καινούργια είμαστε εντάξει; Στην απόφαση … 

κ. Δημητριάδης: Όχι, όχι... Ή να ανακληθεί απόφαση 122 ή να τροποποιηθεί γιατί 

υπάρχει. Δεν μπορούμε να κάνουμε ότι δεν τη βλέπουμε. Με τον τρόπο που το κάνετε 

τώρα διαδικαστικά δεν αμφιβάλλω ότι το εισηγήθηκε ο κύριος Μαρινάκης, αλλά δεν 

είναι σωστό. 

Πρόεδρος: Ωραία θέλετε να φωνάξουμε τον κύριο Μαρινάκη; Ή να προχωρήσουμε σε 

ψήφιση και...; 

κ. Δημητριάδης: Θα υπάρχουν δύο αποφάσεις και η παλιά του ‘22 που ρυθμίζει τα 

τέλη, όχι τα πάγια, αλλά την μεγάλη κλίμα και η καινούργια... 

Πρόεδρος: Κατάλαβα. 

κ. Δημητριάδης: Αυτό είναι πρόβλημα νομικό. Είναι πρόβλημα. Εμείς τώρα τι μας 

πέφτει λόγος; Κάντε το όπως θέλετε... Μας πέφτει λόγος γιατί πρέπει να έρθουμε να 

ψηφίσουμε και δεν θέλουμε να ψηφίσουμε κάτι που είναι καταφανώς λάθος και 

καταφανώς όσοι σας συμβούλεψαν, σας συμβούλεψαν λάθος. Και καταφανώς εσείς οι 

ίδιοι, όχι εσείς κυρία Πρόεδρε αλλά ίσως ο Δήμαρχος, ο αρμόδιος αντιδήμαρχος, δεν 

ξέρει, δεν έχει καταλάβει αυτό το πράγμα... 
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Πρόεδρος: Εντάξει ωραία... 

κ. Δημητριάδης: Το οποίο εγώ δεν έρχομαι εδώ να κάνω το δάσκαλο. Αλλά είμαστε 

υποχρεωμένοι να ψηφίσουμε...  

Πρόεδρος: Έχετε το δικαίωμα..... 

κ. Δημητριάδης: Για καλό το λέω ... Εάν το κάνετε λάθος` θα υπάρχει πρόβλημα μετά. 

Πρόεδρος: Θέλετε να φωνάξουμε τον κύριο Μαρινάκη να το ξανά εξηγήσουμε; Ή 

θέλετε να προχωρήσουμε σε ψήφιση ... Στην εισήγηση; 

Δήμαρχος: … Να προχωρήσουμε σε ψήφιση... 

Πρόεδρος: Ωραία ας προχωρήσουμε λοιπόν σε ψήφιση. Πάμε. 

κ. Δημητριάδης: Ωραία, εγώ θέλω λοιπόν να πω ότι δεν θα το ψηφίσουμε, προφανώς. 

Παρακαλώ να μπει η εισήγηση μας στο πρακτικό γιατί θα προσβάλουμε την απόφαση 

για να καταφέρει να λειτουργεί σωστά και οι λογαριασμοί να είναι νόμιμοι. Όταν θα 

βγάλει τώρα λογαριασμό η υπηρεσία πείτε μου ποια απόφαση θα επικαλεστείτε; 

Την122 ή την καινούργια; Όχι για το πάγιο, για όλα τα άλλα. 

Πρόεδρος: Η μία δεν είναι συμπληρωματική της άλλης; 

κ. Δημητριάδης: Είναι στοιχειώδης. 

Πρόεδρος: Η μία δεν είναι συμπληρωματική της άλλης; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. αυτό σας λέω κυρία Πρόεδρε. Να σας πω κάτι; Επειδή δεν το 

ξέρετε εσείς το θέμα, αλλά εσείς θα το καταλάβετε. Μετά που θα το καταλάβετε θα 

πείτε ότι έπρεπε να είχε γίνει ή θα ρθείτε σε ένα άλλο Δημοτικό Συμβούλιο και φτου και 

από την αρχή. Κι εγώ θα σας λέω : "δεν με ακούγατε". Ή εάν  ακυρώσουμε την 

απόφαση θα λέω "δεν με ακούγατε".   

Πρόεδρος: : Ωραία. Προχωράμε σε ψήφιση. 

κ. Δημητριάδης: Πρέπει να καταλάβετε ότι θέλει ανάκληση η άλλη απόφαση. Δεν 

μπορεί να υπάρχουν δύο αποφάσεις για το ίδιο θέμα... 

Πρόεδρος: Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: κα Κανατσίδη; 
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κα Κανατσίδη: Όχι. 

Πρόεδρος: κα Κουτουζή; 

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Κανατσίδης; 

κ. Κανατσίδης:  Ναι.  

Πρόεδρος: κα Μακρή.  

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Μάνεσης; 

κ. Μάνεσης: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Μουτζουβής, λείπει. 

Πρόεδρος: κ. Ροΐδης; 

κ. Ροΐδης: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Ρούσσος; 

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Χαρακλάνης; 

κ. Χαρακλάνης: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Δημητριάδης; 

κ. Δημητριάδης: Όχι. 

Πρόεδρος: κ. Καραμάνη; 

κ. Καραμάνη: Όχι. 

Πρόεδρος: κ. Λίτσας; 

κ. Λίτσας: Όχι. 

Πρόεδρος: κα Ροή; 
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κα Ροή: Έτσι όπως εξελίχθηκαν τα πράγματα όχι. 

Πρόεδρος: Ωραία. Οπότε κατά πλειοψηφία το πρώτο.1 

 

ΘΕΜΑ 2Ο: ΈΓΚΡΙΣΗ ΤΡΙΜΗΝΙΑΙΑΣ ΕΚΘΕΣΗΣ ΕΚΤΕΛΕΣΗΣ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ 4ΟΥ ΤΡΙΜΗΝΟΥ 2023 
 

Πρόεδρος: Στο δεύτερο. Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης εκτέλεσης προϋπολογισμού 

Δήμου Πόρου τέταρτου τριμήνου του 2023. Και αυτό πέρασε πάλι από Δημοτική 

Επιτροπή πριν από το Δημοτικό Συμβούλιο. Εισηγητής ο κύριος Δήμαρχος. 

Δήμαρχος: Καλούμαστε να ψηφίσουμε την έγκριση της τριμηνιαίας έκθεσης 

του  τελευταίου τριμήνου του 2023. Όπως διαμορφώθηκε από το κλείσιμο του έτους. 

Έχει ψηφιστεί ομόφωνα και από την Δημοτική Επιτροπή. 

Πρόεδρος: Υπάρχει κάποιο...; Πάμε για ψήφιση; 

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα): Εγώ ναι. 

Πρόεδρος: κα  Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι.  

Πρόεδρος: κα Κουτουζή;  

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι.  

Πρόεδρος: κα Μακρή;  

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Ροΐδης;  

                                            
1 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 19/2024 και ΑΔΑ: ΨΗΤΤΩΞΝ-5ΔΣ-  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%97%CE%A4%CE%A4%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%94%CE%A3
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κ. Ροΐδης: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Ρούσσος.  

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Χαρακλάνης.  

κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Δημητριάδης.  

κ. Δημητριάδης:  Ποιο είναι αυτό; 

Πρόεδρος: Το δεύτερο, η έγκριση της τριμηνιαίας.  

κ. Δημητριάδης: Ναι.  

Πρόεδρος: κα Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Λίτσα;  

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: κα Ροή;  

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Το δεύτερο ομόφωνα.2 

 

ΘΕΜΑ 3Ο: ΕΓΚΡΙΣΗ 1ΗΣ ΥΠΟΧΡΕΩΤΙΚΗΣ ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗΣ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΥ ΔΗΜΟΥ ΠΟΡΟΥ ΕΤΟΥΣ 2024 
 

Πρόεδρος: Και τρίτο και τελευταίο. Η έγκριση της υποχρεωτικής αναμόρφωσης του 

προϋπολογισμού του Δήμου Πόρου. Είχε περάσει το Τεχνικό Πρόγραμμα από 

Δημοτικό Συμβούλιο, μετά ήρθε η αναμόρφωση του στη Δημοτική Επιτροπή και τώρα 

έρχεται στο Δημοτικό Συμβούλιο. Ομόφωνα πέρασε προηγουμένως. Έχετε κάποια 

παρατήρηση … κάποια ;;; Εσείς; 

                                            
2 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 20/2024 και ΑΔΑ: Ψ4ΓΦΩΞΝ-ΙΔΦ-  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A84%CE%93%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%99%CE%94%CE%A6
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Δήμαρχος: Ναι να πω εγώ. Είναι μία υποχρεωτική ενέργεια για αναμόρφωση. Μετά 

την ψήφιση του Τεχνικού Προγράμματος, στο προηγούμενο Δημοτικό Συμβούλιο και 

μετά την εξέλιξη και το κλείσιμο τον οικονομικών για το 2023, διότι το πρώτο σχέδιο 

είχε συνταχθεί με δεδομένα έως τον Ιούλιο, έχει διαμορφωθεί, έχουν 

τροποποιηθεί,  μόνο τα νούμερα σε κωδικούς και ελάχιστες αλλαγές έχουν γίνει 

ως  προς τα άλλα σημεία. Τα έχετε δει απ’ ότι νομίζω στην Οικονομική και προτείνω 

την ψήφιση της αναμόρφωσης. 

κ. Δημητριάδης: Ναι, στην πραγματικότητα είναι όπως είπα και στην προηγούμενη 

συνεδρίαση. Είναι μάλλον η σημαντικότερη απόφαση που έχετε πάρει μέχρι τώρα και 

η απόφαση που ουσιαστικά καθορίζει την πολιτική σας. Είναι σα να διαμορφώνεται 

εσείς τον προϋπολογισμό με βάση τις δικές σας επιθυμίες. Μου κάνει μεγάλη 

εντύπωση, βασικά το περίμενα μεν, αλλά εν πάση περιπτώσει, δεν είστε σε θέση να 

το παραδεχτείτε και αυτό, ότι δεν κάνατε καμία ουσιαστική διαφορά στον 

προϋπολογισμό που είχαμε καθορίσει. Ακριβώς επειδή ο προϋπολογισμός αυτός 

ήτανε υποδειγματικός και άψογος και εντάξει, προφανώς δεν υπάρχουν άπλετα τα 

χρήματα, δισεκατομμύρια για να μπορείς να καλύψεις αμέτρητες δράσεις. Αλλά, 

δεδομένων των εσόδων και των χρημάτων που είχαμε στη διάθεση μας, είχαμε κάνει 

μία σωστή κατανομή. Η κατανομή αυτή αποτυπώνεται στους κωδικούς που εκ των 

πραγμάτων υπήρχαν και πέρσι και μπήκανε εκ νέου στον προϋπολογισμό του ’24. Και 

τελικά εμείς που είμαστε τόσο άχρηστοι και τόσο τεμπέληδες, τόσο μία κακή 

παρένθεση για το Δήμο Πόρου, έρχεστε εσείς οι καινούργιοι και κρατάτε τον 

προϋπολογισμό μας. Παρόλα αυτά εντόπισα μία ωραία διαφορά, σημαντική, που 

σηματοδοτεί μία αλλαγή, μάλλον τη μεγαλύτερη που κάνατε, ότι αυξήσατε το ποσό των 

δικηγόρων από  20.000 € σε 50.000 €. Όταν εμείς ερχόμαστε κύριε Κουτουζή, που 

είσαστε στην αντιπολίτευση… 

κα Κανατσίδη: Τι κριτική είχαμε υποστεί …. 

κ. Δημητριάδης: … Ελπίζω να τα ακούει ή να τα μαθαίνει και  ο Πρόεδρος της 

Δευτεροβάθμιας Σχολικής Επιτροπής ο κύριος Γκιων, κάθε ανάθεση δικηγόρου που 

έπρεπε να πληρώσουμε 700€, 1.000 €, 2.000 €, ανάλογα την υπόθεση... 5.000... ξέρω 

εγώ, ανάλογα την υπόθεση … μας κούναγε για το δάχτυλο ο κύριος Κουτουζής και ο 

κύριος Γκιων ότι γιατί πληρώνουμε λεφτά για δικηγόρους και έπρεπε να έχουμε 

ιδεολόγο δικηγόρο... 
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Πρόεδρος: Συντομεύστε λίγο. 

Δημητριάδης: Συντομεύω, αλλά είναι σημαντικό. Σήμερα λοιπόν η μόνη του κίνηση 

που έκανε να αλλάξει τα πράγματα, ο κύριος Κουτουζής, η νέα δημοτική αρχή, στον 

προϋπολογισμό το δικό μας, είναι ότι σχεδόν, σχεδόν διπλασίασε, κατά 60% 

μεγαλύτερο, το κονδύλι για τους ιδεολόγους. Καλώς ήρθατε στην πραγματικότητα 

κύριε  Κουτουζή. Αυτό θα γίνεται τώρα, όλα αυτά τα χρόνια... το έχουμε δει να γίνεται 

ήδη μία εβδομάδα. Ότι για όλα, για όλα... Προχθές εγκρίναμε για τις προγραμματικές 

συμβάσεις. Τις κρατάτε και τις προγραμματικές συμβάσεις. Δηλαδή ότι κάναμε... 

Πρόεδρος: Υπάρχει μία συνέχεια.   

κ. Δημητριάδης: Δεν είναι μία συνέχεια. Λέτε ότι κάναμε λάθος. Ή θα πρέπει να τα 

αλλάξετε, να τα αλλάξετε και να κάνετε τα δικά μας ή ... Σιγά σιγά απογυμνώνεται όλη 

αυτή η συκοφαντική εκστρατεία εναντίον μας, άτι τα κάναμε εμείς λάθος και αυτό το 

λάθος τελικά ήταν πάρα πολύ σωστό και είναι η μοναδική σανίδα σωτηρία σας, μπας 

και φέρεται να κρατήσετε κάπως τα πράγματα και να ασκήσετε μία διοίκηση.  

Πρόεδρος: Ωραία. 

Δήμαρχος: Να πάρω το λόγο εγώ;  

κ. Δημητριάδης: Και ειδικά για τα σημεία που μας κάνετε κριτική, ειδικά για αυτά. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε παρακαλώ. 

κ. Δημητριάδης: Ειδικά για αυτά. Η πολιτική ευθύνη για την κολοτούμπα σας είναι 

τεράστια. Και να προσθέσουμε κόλας και κλείνω, ότι στην προηγούμενη Δημοτική 

Επιτροπή κάνατε μία ανάθεση με το καλημέρα 1.000 ευρώ για 11 ώρες .απασχόλησης 

σε δικηγόρο, που ήτανε μία απάντηση 3 λεπτών, αυτό που έκανε. 

Πρόεδρος: Ο λόγος στον κύριο Δήμαρχο. 

Δήμαρχος: Εντάξει. Κύριε Δημητριάδη θα σας πω κάτι, το πιο εύκολο πολιτικά θα 

ήταν να πω απεντάσσουμε τέσσερα έργα, όπως κάνετε εσείς όταν ήμουν εγώ 

Αντιδήμαρχος κι έτσι έχασε ο Δήμος ευκαιρία να έχει πράγματα… 

κα Κανατσίδη: Το ψηφίσατε όμως… 

Πρόεδρος: Μην διακόπτετε. 
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Δήμαρχος: Ακούστε κα Κανατσίδη, εγώ προσωπικά διέκοψα κανέναν; 

κ. Δημητριάδης: Δείτε λίγο όμως…. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ. 

Δήμαρχος: Δεν το κάνω αυτό και να ξέρετε ότι και όλο το επόμενο διάστημα δεν θα 

πέσω στο επίπεδο της αντιπαράθεσης, της οξείας, για να δώσω τροφή στο διχασμό. 

Κύριε Δημητριάδη εμείς σεβόμαστε τη συνέχεια του Δήμου. Θα προσπαθήσουμε να 

κάνουμε αυτά που είχατε προγραμματίσει και ό,τι άλλα μπορούμε εμείς, για το καλό 

του τόπου, παρότι εσείς ξεγυμνώσατε το Δήμο από υπηρεσίες και υπαλλήλους. Όχι με 

δικά σας λεφτά τους πληρώνατε, με λεφτά του Δήμου. Εντάξει; Και αποφασίσατε να 

πάρετε παραιτήσεις από τους υπαλλήλους, τους έξι, που εξυπηρετούσαν τις 

προγραμματικές συμβάσεις για να μας δυσκολέψετε. Εγώ το είπα επειδή το 

προκαλέσατε εσείς. Εγώ λειτουργώ υπέρ του Δήμου. Κρατάω αυτά που κρίνατε εσείς 

και ήμουν κι εγώ μαζί πολλά χρόνια, ότι πρέπει να γίνουνε και θα κάνουμε και άλλα 

πράγματα. Καταλάβατε; Λοιπόν, δεν θέλω να πω κάτι άλλο. Εγώ να ξέρετε τροφή στα 

λόγια του διχασμού δεν θα δώσω ποτέ. 

κ. Δημητριάδης: Να πάρω λίγο το λόγο; Κύριε Κουτουζή, εσείς είστε ο πατέρας του 

διχασμού. Τροφή στα λόγια του διχασμού, τα λόγια του διχασμού είναι δικά σας, κύριε 

Κουτουζή.  

Δήμαρχος: Εντάξει, δεν θα απαντήσω, δεν θα απαντήσω. 

κ. Δημητριάδης: Ό,τι βγαίνει από το στόμα δεν ξαναμπαίνει σαν λέξη. Εάν μιλάμε για 

αντικείμενα ξαναμπαίνουν, αλλά οι λέξεις δεν ξαναμπαίνουν. Εσείς λοιπόν αφού πολύ 

ωραία θεριέψατε τον διχασμό με τα δικά σας προσωπικά λόγια και αποκλειστικά και 

μονοβαρώς και προεκλογικά και μετεκλογικά, όπως έχω πει σε κανά δυό Συμβούλια, 

διαβάζοντας κάτι αναρτήσεις σας… 

Πρόεδρος: Φεύγουμε εκτός θέματος. 

κ. Δημητριάδης: Όχι, ναι συγνώμη, αλλά εάν φεύγει ο Δήμαρχος εκτός θέματος θα 

ακολουθώ να απαντάω. Λοιπόν, αφού το κάνατε όλο αυτό και ανοίξατε τις πύλες του 

διχασμού, μετά λέτε «εγώ δεν δίνω τροφή στον διχασμό». Πολύ ωραία, δεν περίμενα 

κάτι από εσάς γιατί δεν έχετε δείξει τα τελευταία δύο χρόνια ούτε μία σταθερά, το να 

κρατάτε σήμερα την θέση που είχατε χθες. 
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Πρόεδρος: Εντάξει κύριε Δημητριάδη. Επί του προϋπολογισμού. 

κ. Δημητριάδης: Λέτε ότι απεντάξαμε έργα. Άλλο ένα ψέμα. Δηλαδή… εγώ δεν θα 

μασάω τα λόγια μου. Ο κύριος Δήμαρχος έχει το ψέμα στο τσεπάκι του. 

Πρόεδρος: Επί του προϋπολογισμού έχουμε άλλο σχόλιο; 

κ. Δημητριάδης: Δηλαδή; Απεντάξαμε έργα επειδή δεν μας άρεσαν; Της 

προηγούμενης Δημοτικής Αρχής;  Ποια έργα; Χαχα.. Ποια έργα;  

Πρόεδρος: Ας ολοκληρώσουμε, ας ολοκληρώσουμε. 

κ. Δημητριάδης: Ποια έργα; Αυτό που είπατε και στην προεκλογική ομιλία σας. 

κ. Χαρακλάνης: Ποια έργα; Έχετε δίκιο. Ποια έργα; Συμφωνώ.  

κ. Δημητριάδης: Ποια έργα της προηγούμενης Δημοτικής Αρχής απεντάξαμε εμείς; 

κ. Χαρακλάνης: Ποια έργα;  Αυτά που κάνατε εσείς; 

Πρόεδρος: Κύριε Χαρακλάνη, σας παρακαλώ. 

κ. Χαρακλάνης: Εντάξει, ζητώ συγγνώμη, εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Είμαστε εννέα χρόνια πριν κύριε Χαρακλάνη. 

Πρόεδρος: Ωραία. 

Δήμαρχος: Εγώ θα παρακαλούσα τους συμβούλους τους δικούς μου να μην 

απαντάνε. 

κ. Δημητριάδης: Απεντάξαμε εμείς έργα που υπήρχαν έτσι; Λοιπόν 

Πρόεδρος: Ολοκληρώστε. 

κ. Δημητριάδης: Ένα έργο, ένα και μόνο υπήρχε, που ήταν η συνέχιση στην Πούντα 

του παραλιακού πεζοδρομίου. Και εμείς κρίναμε ότι πρέπει να γίνει… η ανάπλαση της 

Πούντας να περιλαμβάνει και το δρόμο και το από πάνω πεζοδρόμιο. 

Πρόεδρος: Ωραία. Εντάξει, έχουμε ξεφύγει από το θέμα. Ωραία. Εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Ένα ήταν λοιπόν … Όχι, όταν λέει ψέματα ο Δήμαρχος εγώ θα 

αντικρούω. 
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Πρόεδρος: Ωραία, Εντάξει κύριε Δημητριάδη. Γίνατε σαφής. 

κ. Δημητριάδης: Αλλά εγώ θέλω να πω και για τα νομικά γιατί εκεί ήταν η ένστασή 

μου. Έχετε δίκαιο κύριε Πρόεδρε, βγήκε τελείως εκτός θέματος η κουβέντα, γιατί από 

τα νομικά που είπα δεν είπε κουβέντα ο Δήμαρχος, οπότε …. 

Προέδρος: Ωραία, ολοκληρώστε. Θέλει κάποιος άλλος να … 

κ. Δημητριάδης: …περιμένουμε τον ιδεολόγο δικηγόρο. 

Δήμαρχος: Όχι, να απαντήσω. Δε θα απαντήσω για τα υπόλοιπα, για τα νομικά. Έχετε 

δίκαιο, το παρέλειψα. Κοιτάχτε κύριε Δημητριάδη, ότι βάλαμε στον προϋπολογισμό 

κάποια χρήματα δεν σημαίνει ότι θα δαπανηθούν κιόλας. Αλλά όταν εσείς μου αφήσατε 

εκεί την μισή ντουλάπα δικογραφίες, κάτι πρέπει να κάνω κι εγώ. Ή να σας τις δώσω 

στο σπίτι να τις πάρετε. Σας παρακαλώ τώρα... Είπαμε. 

Πρόεδρος: Ολοκληρώθηκε το θέμα.  

κ. Δημητριάδης: Όταν εμείς είχαμε τις ίδιες …. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη … Σας παρακαλώ, έχουμε ξεφύγει από το θέμα. 

κ. Δημητριάδης: …Απαντάω γρήγορα 

κ. Κανατσίδης: … 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη… 

Πρόεδρος: Ένα λεπτό έχετε. 

κ. Δημητριάδης: ….. Όταν κύριε Κουτουζή μας κάνουν αγωγές, έχουμε 2 υποθέσεις 

με τον πατέρα της κυρίας Γρίβα. Καλή ώρα. Έχουμε κι άλλες. 

Πρόεδρος: Αναγνωριστικές, όχι διεκδικητικές. 

κ. Δημητριάδης: Ναι αλλά να μη βάλουμε δικηγόρο;  

Πρόεδρος: Ναι αλλά να μην τα διαστρεβλώνουμε, λοιπόν. 

κ. Δημητριάδης: … δύο μέτρα και δύο σταθμά ο άνθρωπος 

Πρόεδρος: Ωραία τελειώσαμε. 

…… 
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Μιλάνε όλοι μαζί ταυτόχρονα εκτός μικροφώνου και δεν είναι δυνατόν να 

απομαγνητοφωνηθούν. 

…… 

Πρόεδρος: Εάν θέλετε να μιλάτε να ζητάτε τον λόγο να ζητάτε το λόγο, σας 

παρακαλώ… 

κ. Ρούσσος: Μπορώ να μιλήσω; 

Πρόεδρος: Το λόγο ο κ. Ρούσσος. 

κ. Δημητριάδης: Όχι δεν έχω τελειώσει. 

Πρόεδρος: …ααα… συγγνώμη. 

κ. Ρούσσος: Μα δεν πρόκειται να τελειώσουμε ποτέ… 

κ. Δημητριάδης: Τους ίδιους φακέλους λοιπόν, έρχεται στα λόγια μου ο κύριος 

Δήμαρχος, τους ίδιους φακέλους κύριε Κουτουζή είχαμε και όταν ήσασταν 

αντιπολίτευση και μας κουνάγατε το δάχτυλο και λέγατε, γιατί βάζετε λεφτά και γιατί 

αναθέτεται και είναι ακριβά και τουλάχιστον αφού είναι ανάγκη πάρτε ιδεολόγους 

δικηγόρος. 

Πρόεδρος: Ωραία γίνεται σαφής, Εντάξει …εντάξει. 

κ. Δημητριάδης: Η ένστασή σας ήταν να παίρναμε ιδεολόγους δικηγόρους. 

Πρόεδρος: Εντάξει γίνεται σαφής. 

κ. Δημητριάδης: Να ολοκληρώσω… και τώρα που είδατε λοιπόν… και είπα καλώς 

ήρθατε στην πραγματικότητα και προσγειωθήκατε στον πλανήτη γη … 

Πρόεδρος: Γίνατε σαφής. Το λόγο έχει ο κύριος Ρούσσος.  

κ. Δημητριάδης:… μου λέτε «δεν έχουμε λεφτά», αυτό λέω κι εγώ. Χαίρω πολύ. 

Ρούσσος: Ο κύριος Δημητριάδης έλεγε ότι δίνει 700€ στους δικηγόρους. Επειδή δεν 

ήθελα να αναφερθώ γιατί είναι η επιχείρηση των παιδιών μου, δίνατε στην κυρία 

Παπαδοπούλου 1.500€. Κι εμείς με 700€ έχουμε δύο δικηγόρους. Μην ψεύδεσται 

λοιπόν δημόσια. Είναι γραμμένα μέσα. 

Πρόεδρος: Ωραία ευχαριστώ. Θέλετε να τοποθετηθείτε; Ο κύριος Κανατσίδης. 
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κ. Κανατσίδης: Θα ήθελα να πω δύο λόγια για τον προϋπολογισμό ως Αντιδήμαρχος 

τον οικονομικών. Έχουμε καλεστεί να ψηφίσουμε έναν προϋπολογισμό ο οποίος είναι 

σφιχτός και δύσκολος. Θα εκτελεστεί δύσκολα και θα εκτελεστεί δύσκολα εξαιτίας της 

κακοδιαχείρισης της προηγούμενης δημοτικής αρχής που  έβαλε το Δήμο σε δεινή 

οικονομική θέση,  με ένα χρέος το οποίο ξεπερνάει το ένα εκατομμύριο, εκ των οποίων 

εμείς πρέπει να πληρώσουμε ίδιους πόρους παραπάνω από τα μισά, με μια τραπεζική 

κατάσταση των 700.000€. Είναι πάρα πολύ δύσκολο να ανταπεξέλθουμε σε αυτές τις 

συνθήκες. Έτσι; Εμείς το μόνο που μπορούμε να αντιπαραθέσουμε απέναντι σε αυτό 

το χρέος που μας άφησε η προηγούμενη δημοτική αρχή είναι η εργατικότητά μας και 

ο αλτρουισμός. Πιστεύουμε ότι δεν θα αφήσουμε τους δημότες και δεν θα στερήσουμε 

τίποτα από τους δημότες μας. Αυτό. 

Πρόεδρος: Προχωράμε σε ψήφιση. 

κ. Δημητριάδης: Πρέπει να απαντήσω. Είναι προσωπικό. 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ σας παρακαλώ δεν είναι προσωπικό, Για το δήμο είπε, δεν 

είπε προσωπικό. 

κ. Δημητριάδης: Είναι ψέμα. Πρέπει να απαντήσω, συγγνώμη πρέπει να απαντήσω 

Πρόεδρος: Έχετε ένα λεπτό.  

κ. Δημητριάδης: Εμείς λοιπόν…, κύριε Κανατσίδη εσείς δυστυχώς, εσείς ζητήσατε να 

βρεθείτε σε αυτή τη θέση. Αφού δεν μπορείτε και σας φαίνεται δύσκολο, δεν έπρεπε, 

δεν πρέπει να θέσει σε κίνδυνο το Δήμο Πόρου και όλο το νησί. Επειδή λέτε ότι δεν 

μπορείτε. Εμείς μια χαρά τα καταφέρναμε και φυσικά κανένα χρέος δεν υπάρχει. Αυτά 

είναι ψέματα… 

…… 

Μιλούν πολλοί μαζί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθούν. 

…… 

Πρόεδρος: Σας παρακαλώ…  

κ. Δημητριάδης: Θέλω και σας ζητάω, το ζητάω επίσημα, να βγείτε δημόσια και 

εγγράφως, να μην λέμε χαζομάρες μέσα στο Συμβούλιο, χαζομάρες όχι, μπορεί να λέω 

και εγώ χαζομάρες… 
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Δήμαρχος: κύριε Δημητριάδη… 

κ. Χαρακλάνης: Έχει ξεφύγει, ξεφύγαμε… ξεφύγαμε… 

…… 

Μιλούν πολλοί μαζί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθούν. 

…… 

Δήμαρχος: Είμαστε σοβαροί άνθρωποι όλοι. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη… 

κ. Δημητριάδης: Θέλετε όλοι μαζί ή ένας – ένας; Διαλέξτε… διαλέξτε… Μπορεί να 

λέω εγώ χαζομάρες. Εγώ λοιπόν λέω ότι λέτε ψέματα κύριε Κανατσίδη. 

Πρόεδρος: Κύριε Κανατσίδη… 

κ. Δημητριάδης: Λέω χαζομάρες; 

Πρόεδρος: Ωραία να μην χαρακτηρίζουμε. 

κ. Δημητριάδης: Σας προκαλώ λοιπόν και σας παρακαλώ, αυτά τα οποία λέτε, γιατί 

μέχρι τώρα τα άκουγα στα καφενεία, κακοδιαχείριση. Δεν ντρέπεστε λίγο; 

…… 

Μιλούν πολλοί μαζί εκτός μικροφώνου και είναι αδύνατον να απομαγνητοφωνηθούν. 

…… 

κ. Δημητριάδης: Να μαζευτώ εγώ; 

Πρόεδρος: Μη χαρακτηρίζουμε… συγγνώμη… κύριε Κανατσίδη. 

κ. Δημητριάδης: Σας προκαλώ και σας παρακαλώ. 

Πρόεδρος: Κύριε Δημητριάδη.. ωραία τελείωσε η συζήτηση. Να πάμε σε ψήφιση. 

κ. Δημητριάδης: Όχι να βάλω τελεία. Ένα λεπτό. 

Πρόεδρος: Δεν τη βάζετε όμως. 



28 
 

κ. Δημητριάδης: Σας προκαλώ και σας παρακαλώ δημόσια να βγείτε και να πείτε που 

είναι κακοδιαχείριση και τα χρέη. Και αν δεν το κάνετε είστε ένας κοινός συκοφάντης 

κύριε Αντιδήμαρχε. 

Πρόεδρος: Πάμε σε ψήφιση. 

…… 

Διαξιφισμοί μεταξύ των δημοτικών συμβούλων που δεν ακούγονται καθαρά και δεν 

μπορούν να απομαγνητοφωνηθούν. 

…… 

Πρόεδρος (Ιωάννα Γρίβα): Λοιπόν, εγώ ναι. 

Πρόεδρος: κα Κανατσίδη; 

κα Κανατσίδη: Ναι.  

Πρόεδρος: κα Κουτουζή;  

κα Κουτουζή: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Κανατσίδης;  

κ. Κανατσίδης: Ναι.  

Πρόεδρος: κα Μακρή;  

κα Μακρή: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Μάνεσης;  

κ. Μάνεσης: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Ροΐδης;  

κ. Ροΐδης: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Ρούσσος.  

κ. Ρούσσος: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Χαρακλάνης.  
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κ. Χαρακλάνης: Ναι.  

Πρόεδρος: κ. Δημητριάδης.  

κ. Δημητριάδης:  Ναι γιατί ο προϋπολογισμός είναι…. 

Πρόεδρος: Δεν χρειάζεται σχολιασμός στην ψήφιση. 

Πρόεδρος: κα Καραμάνη;  

κα Καραμάνη: Ναι. 

Πρόεδρος: κ. Λίτσα;  

κ. Λίτσας: Ναι. 

Πρόεδρος: κα Ροή;  

κα Ροή: Ναι.  

Πρόεδρος: Ωραία ομόφωνα και το τρίτο.3 

Ολοκληρώθηκε η σημερινή συνεδρίαση. 

Ευχαριστώ. 

  

                                            
3 Η εν λόγω απόφαση έλαβε αριθμό 21/2024 και ΑΔΑ: 6710ΩΞΝ-Υ8Ρ-  

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6710%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A58%CE%A1
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ Ι 

ΥΠΟΓΡΑΦΕΣ ΣΥΜΜΕΤΕΧΟΝΤΩΝ 

 

Τα πρακτικά της 4ης Συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου Πόρου, της 09ης 

Φεβρουαρίου 2024, υπογράφονται από όλους τους συμμετέχοντες Δημοτικούς 

Συμβούλους4 ως ακολούθως : 

 

1 Γρίβα Ιωάννα (Πρόεδρος) 

 

 

2 Κουτουζή Ελένη (Γραμματέας) 

 

 

3 Κανατσίδης Γεώργιος 

 

 

4 Μακρή Αγγελική 

 

 

5 Μάνεσης Κυριάκος 

 

 

6 Μουτζουβής Κωνσταντίνος 

 

Απών 

7 Ροΐδης Κωνσταντίνος 

 

 

8 Ρούσσος Ιωάννης 

 

 

9 Χαρακλάνης Θεόδωρος 

 

Προσήλθε πριν την ψήφιση του 

πρώτου θέματος. 

10 Δημητριάδης Ιωάννης 

 

 

                                            
4 Βάσει της παρ.3, του άρ. 97, του Ν. 3463/2006 (ΦΕΚ 114/Α’/2006). 
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11 Κανατσίδη Ελένη 

 

 

12 Καραμάνη – Μοσχογιάννη 

Κωνσταντίνα 

 

13 Λίτσας Χρήστος 

 

 

14 Παπαχρήστου Αναστάσιος 

 

Απών 

15 Ροή Χριστίνα 
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ΠΑΡΑΡΤΗΜΑ ΙΙ 

ΠΙΝΑΚΑΣ ΑΠΟΦΑΣΕΩΝ 

 

4
η
 Σ

Υ
Ν

Ε
Δ

Ρ
ΙΑ

Σ
Η

 

19/2024 Καθορισμός τελών Ύδρευσης – Αποχέτευσης και Περιβαλλοντικού Τέλους για το 

Οικονομικό Έτος 2024. 

ΑΔΑ: ΨΗΤΤΩΞΝ-5ΔΣ-  

20/2024 Έγκριση τριμηνιαίας έκθεσης εκτέλεσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου 4ου τριμήνου 

2023. 

ΑΔΑ: Ψ4ΓΦΩΞΝ-ΙΔΦ-  

21/2024 Έγκριση 1ης (υποχρεωτικής) αναμόρφωσης Προϋπολογισμού Δήμου Πόρου έτους 

2024. 

ΑΔΑ: 6710ΩΞΝ-Υ8Ρ-  

 

https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A8%CE%97%CE%A4%CE%A4%CE%A9%CE%9E%CE%9D-5%CE%94%CE%A3
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/%CE%A84%CE%93%CE%A6%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%99%CE%94%CE%A6
https://diavgeia.gov.gr/decision/view/6710%CE%A9%CE%9E%CE%9D-%CE%A58%CE%A1

